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1. Kooli 2021 eelarve täitmine ja kooli 2022 eelarve ülevaatamine 

Ülevaate andis kooli personalijuht Rita Kasak.: Eelarve on täidetud, kuid seda pole 

võimalik kunagi 100 protsenti. Linna poolt on arvet on vähendatud, kuna ole võimalik teha 

mis varasematel aastadel. Annavad eelarveks nii palju, kui täitmist on olnud.  

Igapäeva kulud: Tallinna linna eelarve + riigi eelarve -  möödunud aastal umbes 2 miljonit 

eurot ja see täideti peaaegu 100 protsentiliselt. Eelarve suhtes muudatust ei ole tehtud. 

Asendustasu maksti. Kõik on läinud sujuvalt ja kõik on olnud võimalik ära teha. 

Projektid – projektirahad: kõik on täidetud, huviharidus (nt robootika), digiõppe kirjandus, 

covid õppelüngad, õpetaja abid, Innove keelekümblus ja kaitseministeeriumi(riigikaitse 

ainetunnid – korraldatakse laagreid) rahad. Kõik on 100 protsentiliselt täidetud, alles jäi 

ainult covid testide raha üle, kuid kanti üle sellesse aastasse, ventilatsiooniks eraldas 

haridusministeerium vahendeid. 

Käesoleva aastal aastal eelkooli ja pikapäeva rühma rahad 30 000, ringide rahad 11 000, 

600 kappide rentimise summa, selle täitmist näeb aasta lõpus. Umbes 2 miljonit 

riigieelarvest. 

Liige küsis, et kas iga aasta on kappide eest üks summa? Jah. 

Eriprojektide rahad on ka samad, mis eelnevatel aastatel. 

2.  Õpilaste toitlustamise kvaliteet ÕE küsitluse põhjal koos toitlustaja esindajatega 



Kommentaarid toitlustaja esindajalt: Toiduvaliku pakkumine käib üle jõu. Riigihange 

jõustati teisel ajal, antakse endast parima. Esindaja käib kontrollimas, mitmes vahetunnis. 

Õpilased eelistavad teatud tüüpi toitu, põhjuseks on see, et ei teata, mis toitude sees on. 

Püütakse vaheldust pakkuda. Poolfabrikaadid on keelatud, morsis on üleliia suhkurt ja liiga 

kallis. Söögiruum on liiga väike. Kartul on selline nagu ta on, nt on 1.08€ on kg hind. 

Hinnad tõusevad liiga ruttu. Taldrikul on ka kindel kaal. On mõeldud kõikidele, 

laktoosivaba koor. Koolitoitlustaja ootus on, et söögist räägitaks rohkem tundides ja nii ka 

hügieenist. Elementaarsust võiks rohkem olla. Nõudepuhtust hakatakse kontrollima 

rohkem. Tehti ettepanek panna sildid kastmete ette, et saaks aru, mis toit on ja õpilased 

oleksid julgemad proovima. Haridusamet ootab infot ka sõjapõgenike toitlustamise kohta. 

Puhvetis on valik suurenenud, mh wrapid. 

3. Õpilaste arengu toetamine eksperthinnangute ja arenguvestluste abil 

Eksperthinnangute süsteemi kasutuselevõtmisel tugineti Vanalinna Hariduskolleegiumi 

kogemusele. E-kooliga peeti läbirääkimisi kaks aastat, kuid süsteem ei läinud tööle. Üks 

põhjustest miks mindi Stuudiumile üle. 

Kaks korda aastas saavad aineõpetajad anda hinnagut õpilaste kohta kaheksas valdkonnas. 

Esimest korda said tabelid ja saab näha hinnanguid. Hästi informatiivne ning on olnud 

vägaks heaks tagasideks, mugav nii lapsevanematele. Saaks rohkem tagasisidet õpilase 

kohta. Selekteeruks paremini välja HEV-õpilased.  

Liige küsib kuidas hoida privaatsena, kuna see on sensitiivne info. Infot näeb ainult 

klassijuhataja enda klassi kohta ja saab anda lapsevanemale näha, kuid teistel puudub 

võimalus näha. Aineõpetaja näeb ainult enda poolt antud hinnanguid. Klassijuhataja saab 

näha keskmist. See on võimalus, mitte kohustus anda. Juhtkond ja tugipersonal vaatavad 

koos klassijuhatajatega eksperthinnangute tulemused üle. Koolitatakse klassijuhataid, et 

paremini tegeleda ja pöörata tähelepanu HEV-õpilastele või neile, kellel on rohkem abi 

vaja. Positiivne oli näha, et õpetajad näevad potentsiaali, innustab ja motiveerib last rohkem. 

Õpilased soovivad just saada seda tagasisidet ning see aitab tõsta teadlikkust. Need, kes 

tunnevad piisavalt mugavalt saavad juba tabeleid arenguvestlustel kasutada. 

Kommentaaride lisamine on hea võimalus laste kohta personaalset tagasisidet anda. Täidab 

eesmärki rohkem, kui jõuab lapseni ja lapsevanemani. Hinnatakse kõiki klasse. 

4. Jooksvad küsimused 

Hoolekogu tahab, et hoitakse neid kursis Ukraina sõjapõgenikke puudutavate küsimustega. 

Hetkel plaanis peale tunde pakkuda 3 tundi huvitegevust, partnerideks pakkusid end Kullo 



ja spordiklubi Nord. Kas õpilasi teavitatakse olukorrast ja mis juhtuma hakkab? Jah, õpilasi 

viiakse kurssi. 

Hetkel ei integreerita sõjapõgenikke tavaklassides, kuid sügisest võivad olud muutuda. 

Tiina Rum: Kooli territoorium ümberringi on väga avalik ja see on suur ohukoht. Tallinna 

linnavalitsuselt küsida, et piirdeaed paigaldada. Projekti raames panna lilled ja pingi öökulli 

juurde. On kirjutatud kiri, mis saadetakse Tallinna linnavalitsusele. Hoolekogu toetab seda 

liikumist ja allkirjastab selle kirja. Moodulmaja liikumisteedega on ka arutlusel ja sellega 

tegeletakse, kuid see on eraldi hetkel tegevus. Kokkuvõtvalt olukord on liiga ohtlik 

hommikuti hetkel. Pakutakse ka paigaldada katusega rattahoidjad, et rattad jääks alles.  

 

Järgmine koosolek toimub esmaspäeval, 9. mai 2022. 
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